
 

 

       

Αθήνα, 15 Νοεμβρίου 2021 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ & ΑΚΕ 

 

         Προς τον κ. Υπουργό Υγείας 

Θέμα: «Άμεση ανάγκη στήριξης του Γενικού Νοσοκομείου Λιβαδειάς»  

 

Η κορύφωση του τέταρτου πανδημικού κύματος της COVID-19 που σαρώνει 

τη χώρα έχει οδηγήσει σε μια εθνική υγειονομική τραγωδία χωρίς 

προηγούμενο, με τα κρούσματα να ξεπερνούν πλέον τα 8.000 ημερησίως και 

το Εθνικό Σύστημα Υγείας να λειτουργεί στα όριά του. Οι αιτίες πρέπει να 

αναζητηθούν στην αποτυχημένη εμβολιαστική εκστρατεία της Κυβέρνησης, 

στην παράλογη επιμονή της για συνέχιση της αναστολής εργασίας 7.000 

υγειονομικών, αλλά κυρίως στην απουσία πολιτικής βούλησης για ουσιαστική 

ενίσχυση του ΕΣΥ με υποδομές, εξοπλισμό και προσωπικό.  Ως εκ τούτου, 

πολλά νοσοκομεία έχουν καταδικαστεί σε υπολειτουργία, ιδίως στην περιφέρεια 

της χώρας, με αποτέλεσμα οι πολίτες να παραμένουν υγειονομικά ακάλυπτοι.   

Το Γενικό Νοσοκομείο Λιβαδειάς αποτελεί χαρακτηριστική περίπτωση 

υγειονομικής μονάδας που καλείται να ανταπεξέλθει στις αυξημένες ανάγκες 

της τοπικής κοινωνίας, ενώ λειτουργεί με κρίσιμες ελλείψεις σε υγειονομικό 

προσωπικό. Αξίζει να σημειωθεί, μάλιστα, ότι η σημασία του Γ.Ν. Λιβαδειάς 

είναι κομβική για την ανατολική Στερεά Ελλάδα, καθώς αποτελεί το βασικό 

Νοσοκομείο αναφοράς όχι μόνο για την Βοιωτία, αλλά και για περιοχές της 

ανατολικής Φωκίδας και της νότιας Φθιώτιδας. Σύμφωνα με το οργανόγραμμά 

του, διαθέτει 120 ανεπτυγμένες κλίνες, 60 οργανικές θέσεις μόνιμων ιατρών, 

εντατικό πρόγραμμα χειρουργείων, Μονάδα Τεχνητού Νεφρού, Τμήμα 

Αιμοδοσίας, πτέρυγα COVID-19, ενώ εφημερεύει καθημερινά.     

Το πρώτο και σημαντικότερο πρόβλημα που αντιμετωπίζει το Γ.Ν. Λιβαδειάς 

αφορά στην αδυναμία καθημερινής κάλυψης των εφημεριών του από ιατρό 

ακτινολόγο, και μάλιστα από ακτινολόγο που να μπορεί να πραγματοποιεί 

γνωματεύσεις επί αξονικών τομογραφιών. Η αποχώρηση του μοναδικού 

ακτινολόγου, ο οποίος υπηρετούσε στο πόστο του αξονικού τομογράφου, έχει 
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στερήσει εδώ και τρεις μήνες το Νοσοκομείο από τις υπηρεσίες ιατρού αυτής 

της κομβικής ειδικότητας, με αποτέλεσμα να δημιουργούνται κίνδυνοι για τους 

ασθενείς (συμπεριλαμβανομένων των νοσούντων από COVID-19), αλλά και να 

επιβαρύνεται ο προϋπολογισμός του Νοσοκομείου από τις εξετάσεις σε 

ιδιωτικά κέντρα που όμως δεν λειτουργούν καθ’ όλο το εικοσιτετράωρο.  

Επίσης, σημαντικό πρόβλημα προκαλεί η συνεχιζόμενη εκκρεμότητα στο 

ζήτημα της προκήρυξης θέσεων για το Τμήμα Αιμοδοσίας. Η κάλυψη των 

θέσεων αυτών είναι απολύτως απαραίτητη και επείγουσα, αφού το εν λόγω 

Τμήμα καλύπτει τις ανάγκες εκατοντάδων ασθενών με χρόνια αιματολογικά 

νοσήματα, τις ανάγκες των χειρουργικών επεμβάσεων, που ανέρχονται σε 

εκατοντάδες ετησίως, καθώς και τις ανάγκες των έκτακτων μεταγγίσεων σε 

νοσηλευόμενους ασθενείς.  

Ένα ακόμη σοβαρό πρόβλημα αφορά στην αδυναμία καθημερινής 

εικοσιτετράωρης κάλυψης των εφημεριών του Νοσοκομείου από ιατρό 

αναισθησιολόγο. Το κενό που παρουσιάστηκε από 01/09/2021, μετά την 

αναστολή εργασίας της Διευθύντριας του  Αναισθησιολογικού Τμήματος, έχει 

μεταφέρει σημαντικό φόρτο εργασίας στους εναπομείναντες 3 ιατρούς 

αναισθησιολόγους, οι οποίοι καταβάλλουν μεγάλες προσπάθειες ώστε να μην 

σημειώνονται αναβολές χειρουργείων, αλλά και να καλύπτονται από 

αναισθησιολόγο οι περισσότερες εφημερίες του μήνα.      

Ταυτόχρονα, υποστελέχωση διαπιστώνεται και στο Νεφρολογικό Τμήμα, το 

οποίο λειτουργεί με δύο μόνιμες ιατρούς και έναν επικουρικό, ενώ καλύπτει 

τόσο τους 55 ασθενείς που υποβάλλονται τρεις φορές την εβδομάδα σε 

αιμοκάθαρση, όσο και τους 80 ασθενείς της αντίστοιχης ιδιωτικής μονάδας.  

Συνολικά, τα κενά που καταγράφονται στις οργανικές θέσεις ιατρών στο Γ.Ν. 

Λιβαδειάς έχουν ως εξής: μία (1) κενή θέση καρδιολόγου, δύο (2) κενές θέσεις 

νεφρολόγων, μία (1) κενή θέση ορθοπαιδικού-τραυματολόγου, μία (1) κενή 

θέση μαιευτήρα- γυναικολόγου, μία (1) κενή θέση ουρολόγου, μία (1) κενή θέση 

βιοπαθολόγου, μία (1) κενή θέση αιματολόγου, τρεις (3) κενές θέσεις 

ακτινοδιαγνωστών, μία (1) κενή θέση γενικού ιατρού (για ΤΕΠ), και τρεις (3) 

κενές θέσεις διαφόρων ειδικοτήτων (για ΜΑΦ).   

Ωστόσο, ο Διοικητής της 5ης Υγειονομικής Περιφέρειας όχι μόνο δεν μεριμνά για 

την κάλυψη αυτών των κενών, αλλά απαιτεί επιπλέον τον «δανεισμό», δηλαδή 

την προσωρινή μετακίνηση αναισθησιολόγων του Γ.Ν. Λιβαδειάς στο Γ.Ν. 

Θήβας και νεφρολόγων στο Γ.Ν. Άμφισσας, για την κάλυψη αντίστοιχων 

αναγκών στα Νοσοκομεία αυτά. Βέβαια, η πρακτική αυτή όχι μόνο δεν επιλύει 

τα σοβαρότατα προβλήματα υποστελέχωσης των δύο αυτών Νοσοκομείων, 

που μόνο μέσω προσλήψεων μόνιμου προσωπικού μπορούν να επιλυθούν, 

αλλά προκαλεί επικίνδυνες δυσλειτουργίες και στο Νοσοκομείο της Λιβαδειάς.       



Τέλος, σχετικά με τα υπόλοιπα ζητήματα που αφορούν το Γ.Ν. Λιβαδειάς, θα 

πρέπει να σημειωθεί ότι, σε επίπεδο εξοπλισμού, επιβεβλημένη είναι η 

αντικατάσταση του υφιστάμενου υπερηχοκαρδιογράφου, ενώ σημαντικό 

πρόβλημα στη συνολική λειτουργία του Νοσοκομείου προκαλείται από το 

γεγονός ότι το τηλεφωνικό κέντρο του είναι ανενεργό εδώ και τρεις μήνες. 

Αποτέλεσμα της μη λειτουργίας του τηλεφωνικού κέντρου είναι να μην μπορούν 

οι πολίτες να έχουν άμεση επικοινωνία με το Νοσοκομείο, αλλά και οι ιατροί να 

αναγκάζονται να χρησιμοποιούν τα ιδιωτικά κινητά τους τηλέφωνα για την 

απαραίτητη υπηρεσιακή ενδοεπικοινωνία.        

 

 

 

 

Επομένως:  

Επειδή η δραματική υγειονομική, οικονομική και κοινωνική συγκυρία που 

διέρχεται η χώρα επιβάλλει την ενίσχυση των μονάδων υγείας με προσωπικό, 

εξοπλισμό και υποδομές, καθώς και την διασφάλιση του δημόσιου χαρακτήρα 

τους.  

Επειδή η Κυβέρνηση συνεχίζει συστηματικά την προσπάθεια απαξίωσης και 

διάλυσης του ΕΣΥ, αλλά και άλωσής του από ιδιωτικά συμφέροντα, μέσω ΣΔΙΤ 

και άλλων μεθοδεύσεων.   

Επειδή οι συνεχιζόμενες ελλείψεις σε ιατρικό προσωπικό αυξάνονται από το 

μέτρο της αναστολής εργασίας και υπονομεύουν την ικανότητα του Γενικού 

Νοσοκομείου Λιβαδειάς να καλύψει τις ανάγκες της Βοιωτίας, αλλά και 

περιοχών της δυτικής Φωκίδας και της νότιας Φθιώτιδας.  

Επειδή ειδικά τα κενά σε ακτινολόγους-ακτινοδιαγνώστες εγκυμονούν 

σοβαρούς κινδύνους και ενδέχεται να αποβούν μοιραία στην περίπτωση 

αντιμετώπισης οξέων και επειγόντων περιστατικών που διακομίζονται στο Γ.Ν. 

Λιβαδειάς.   

Επειδή η κάλυψη οργανικών κενών σε υποστελεχωμένες μονάδες του ΕΣΥ 

πρέπει να γίνεται μέσω προσλήψεων μόνιμου ιατρικού προσωπικού και όχι 

μέσω της απαράδεκτης πρακτικής της προσωρινής μεταφοράς, του 

«δανεισμού»,  ιατρών από το ένα Νοσοκομείο στο άλλο.    

Επειδή η αποκατάσταση της λειτουργίας του τηλεφωνικού κέντρου του Γ.Ν. 

Λιβαδειάς είναι απαραίτητη για την άμεση επικοινωνία των πολιτών με το 

Νοσοκομείο, αλλά και για την υπηρεσιακή ενδοεπικοινωνία του ιατρικού 

προσωπικού.    



Επειδή από τις 20/10/2021 έχουμε καταθέσει σχετική Ερώτηση1, όπου 

καταγράφουμε την κατάσταση του Γ.Ν. Άμφισσας, το οποίο υπολειτουργεί με 

έναν καρδιολόγο και δύο παθολόγους. Βάσει, μάλιστα, των τελευταίων 

πληροφοριών, ο ένας εκ των δύο παθολόγων παραιτήθηκε και αποχώρησε στις 

11/11/2021, με αποτέλεσμα το Γ.Ν. Άμφισσας να έχει υποβαθμιστεί περαιτέρω 

και να μην μπορεί πλέον να ανταποκριθεί γενικά στις ανάγκες περίθαλψης των 

πολιτών, αλλά και συγκεκριμένα στις ιδιαίτερες ανάγκες των 20 

αιμοκαθαρόμενων της Φωκίδας.       

Επειδή σε ερώτησή μας τον Ιούνιο του 2021 προς τη Διοίκηση του Γ.Ν. 

Λιβαδειάς, αναφορικά με την πορεία εκτέλεσης του προϋπολογισμού των 

διασυνδεόμενων Νοσοκομείων Λιβαδειάς και Θήβας, δεν λάβαμε καμία 

απάντηση.    

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

(α) Ποια μέτρα σκοπεύει να λάβει για την άμεση κάλυψη των κενών 

οργανικών θέσεων μόνιμου ιατρικού προσωπικού στο Γενικό 

Νοσοκομείο Λιβαδειάς; 

(β) Προτίθεται να διακόψει την αναποτελεσματική αναστολή εργασίας 

των υγειονομικών που έχει οδηγήσει τα Νοσοκομεία της χώρας, μεταξύ 

των οποίων και αυτά της Περιφέρειάς μας, σε οριακή κατάσταση 

λειτουργίας;   

(γ) Σκοπεύει να ενισχύσει τον προϋπολογισμό του Γ.Ν. Λιβαδειάς, ώστε 

να επαναλειτουργήσει άμεσα το τηλεφωνικό κέντρο του;  

(δ) Θα ενισχύσει με μόνιμο ιατρικό προσωπικό τα Νοσοκομεία Θήβας και 

Άμφισσας, ώστε να σταματήσει επιτέλους ο απαράδεκτος «δανεισμός» 

ιατρών από το Γ.Ν. Λιβαδειάς, που το αποδυναμώνει σημαντικά χωρίς 

παράλληλα να επιλύει τα προβλήματα των άλλων Νοσοκομείων;    

(ε) Προτίθεται να εξετάσει το ενδεχόμενο μεταφοράς των 20 νεφροπαθών 

της Φωκίδας στα όμορα Νοσοκομεία Λιβαδειάς και Λαμίας;  

 

Αίτηση Κατάθεσης Εγγράφων   

                                                           
1 https://www.hellenicparliament.gr/UserFiles/c0d5184d-7550-4265-8e0b-
078e1bc7375a/11759512.pdf  
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Επιπλέον, ζητούμε να μας χορηγηθούν όλα τα έγγραφα που αφορούν 

στην εκτέλεση του προϋπολογισμού των διασυνδεόμενων Νοσοκομείων 

της Βοιωτίας, αλλά και στις όποιες έκτακτες χρηματοδοτήσεις προς αυτά.      

 

Οι Ερωτώντες και Αιτούντες Βουλευτές  

             Πούλου Γιώτα 

 

Αλεξιάδης Τρύφων  

Αναγνωστοπούλου Αθανασία (Σία)  

Αυγέρη Θεοδώρα  

Βαγενά Άννα  

Βαρδάκης Σωκράτης 

Βαρεμένος Γεώργιος   

Δρίτσας Θεόδωρος  

Καλαματιανός Διονύσιος  

Κασιμάτη Ειρήνη (Νίνα)  

Καφαντάρη Χαρούλα (Χαρά)  

Κόκκαλης Βασίλειος  

Λάππας Σπυρίδων  

Μάλαμα Κυριακή  

Μάρκου Κωνσταντίνος  



Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος  

Μωραΐτης Αθανάσιος  

Ξενογιαννακοπούλου Μαρία – Ελίζα (Μαριλίζα)  

Παπαδόπουλος Αθανάσιος  

Πολάκης Παύλος  

Ραγκούσης Ιωάννης  

Σαρακιώτης Ιωάννης  

Σκουρολιάκος Παναγιώτης (Πάνος) 

Σπίρτζης Χρήστος  

Φάμελλος Σωκράτης  

Φίλης Νικόλαος  

Φωτίου Θεανώ  

Χατζηγιαννάκης Μιλτιάδης  

Χρηστίδου Ραλλία  

 




